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Актуальность исследования истории российской государственной власти и управления связана с тем, что в 
средствах массовой информации подчас замалчиваются или подвергаются необоснованной критике отдельные 
ее периоды, иначе интерпретируются события и деятельность людей, оказавших влияние на развитие Россий-
ского государства. В результате установлено, что периодизация истории позволяет увидеть генезис многих 
социальных институтов в динамике их развития, зависящей от конкретных исторических условий, особенностей 
правового регулирования и культуры.
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The relevance of the topic of the study of the history of Russian state power and administration is due to the fact 
that in the mass media sometimes its separate periods are hushed up or subjected to unjustifi ed criticism, otherwise 
events and activities of people who have infl uenced the development of the Russian state are interpreted. The results 
showed that the periodization of history allows you to see the Genesis of many social institutions in the dynamics of their 
development, depending on the specifi c historical conditions, peculiarities of legal regulation and culture.
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